
 

 
Aan het College van B&W 
Postbus 12345 
5200 GZ ’s-Hertogenbosch 
 
’s-Hertogenbosch,  26 februari 2013 
 
Betreft:  Vragen ex. Art. 39 RvO betreffende stimuleringsregeling groene daken 
 
Geacht College, 
 
In het Milieu Uitvoeringsprogramma 2012 van de gemeente werd reeds aangekondigd dat er een 
stimuleringsregeling voor particulieren zou worden vastgesteld om het afkoppelen en bergen van 
hemelwater onder meer door aanleg van groene daken te bevorderen. Een dergelijke 
stimuleringsregeling kan tot stand komen met behulp van een financiële bijdrage vanuit het Verbreed 
Gemeentelijk Rioleringsplan (VGRP). In de begroting 2013 is een bedrag van € 315 000 opgenomen 
voor ‘stimuleringsmaatregelen voor grasdaken en waterpleinen’, maar de regeling voor particulieren is 
voor zover bekend nog niet gereed. 

D66 is groot voorstander van een dergelijke stimuleringsregeling zodat de aanleg van groene daken 
niet alleen bevorderd wordt op publieke gebouwen, maar ook op gebouwen van bewoners en 
bedrijven. Groene daken onttrekken fijnstof uit de lucht en zijn goed voor de waterhuishouding doordat 
minder hemelwater richting waterzuivering en oppervlaktewater vloeit. Dat bespaart onder meer 
waterzuiveringskosten. Groene daken helpen bij het besparen van energie door het temperen van 
zonnewarmte in de zomer en het vasthouden  van warmte in de winter. Zo wordt de stad 
energiezuiniger en klimaatbestendiger. Bovendien verbetert een groenere stad het leefklimaat voor 
mens en dier en dragen groene daken bij aan de biodiversiteit.  

Het Waterschap Aa en Maas stimuleert het afkoppelen van hemelwater onder meer door de aanleg 
van groene daken eveneens en heeft een subsidieregeling ingesteld. Deze regeling is echter gericht 
op het afkoppelen van grotere verharde oppervlakten (minimaal 1000 m2 per subsidieaanvraag). Voor 
particulieren en kleinere bedrijven lijkt deze regeling minder geschikt. 

D66 wil graag snel de aanleg van groene daken in de stedelijke omgeving stimuleren. Dit brengt de 
fractie van D66 tot de volgende vragen aan het College: 

1. Wanneer wilt u een stimuleringsregeling vaststellen? Welke rol dicht u daarbij toe aan de 
Raad? 

2. Hoe wordt er in de voorbereiding van een stimuleringsregeling geleerd van ervaringen 
opgedaan in andere gemeenten in Nederland? 

3. Hoe wordt waterschap  Aa en Maas bij de voorbereidingen betrokken?  
4. Mag verwacht worden dat het waterschap ook financieel bijdraagt aan de stimuleringsregeling? 
5. Bent u in staat en bereid om een uitgewerkte stimuleringsregeling met bijbehorend budget nog 

voor de komende Voorjaarsnota aan de Raad voor te leggen? 
 

In afwachting van uw beantwoording, verblijf ik met vriendelijke groet, 

Matthijs van Miltenburg 

Raadslid D66 ’s-Hertogenbosch 


